

**WEB ADVERT ON SOCIAL MEDIA ON PUBLIC PROCUREMENT NEW LAW & NEW MINISTERIAL ORDER**

**A. Impinduka mu Itegeko n'Iteka rya Minisitiri bigenga amasoko ya Leta**

Guhera mu mpera z'umwaka wa 2022, u Rwanda rwakoze impinduka zigamije kuvugurura imitungire y'amasoko ya Leta.

Wari uziko itegeko rishya N° 031/2022 ryo ku wa 21/11/2022 rigenga amasoko ya Leta ndetse n'Iteka rya Minisitiri N° 001/23/10/TC ryo ku wa 10/10/2023 rishyiraho amabwiriza agenga amasoko ya Leta byongereye amahirwe ku bapiganira amasoko ya Leta, cyane cyane ku bikorera bo mu Rwanda ndetse n'ibikorera mu Rwanda?

Niba wifuza kumenya impinduka zabaye mu mitungire y'amasoko ya Leta cyangwa ushaka kumenya byimbitse ibyagufasha mu kwitabira amasoko ya Leta, sura urubuga [www.rppa.gov.rw](http://www.rppa.gov.rw).

**B. Recent Changes in Rwanda's Public Procurement Framework (Law and Ministerial Order governing public procurement)**

The legal framework for public procurement in Rwanda has recently changed starting end 2022, through the Law N° 031/2022 of 21/11/2022 governing public procurement and Ministerial Order N° 001/23/10/TC of 10/10/2023 establishing regulations governing public procurement.

Are you aware that these modifications offer enriched opportunities to all participants in the public procurement system, especially bidders registered in Rwanda and locally manufactured products?

To access comprehensive details on these modifications and to guarantee a well-informed and efficient participation in public procurement processes, kindly visit [www.rppa.gov.rw](http://www.rppa.gov.rw)

**C. Changements récents dans le cadre de la commande publique au Rwanda (loi et arrêté ministériel régissant les marchés Publics)**

Depuis fin 2022, le cadre juridique de la commande publique au Rwanda a changé à travers la loi n°031/2022 du 21/11/2022 portant réglementation de la commande publique et l'arrêté ministériel n°001/23/10/TC du 10/10/2023 portant réglementation régissant la commande publique..

Savez-vous que ces modifications offrent des opportunités enrichies à tous les acteurs du système de la commande publique, surtout aux soumissionnaires enregistrés au Rwanda et produits fabriqués au Rwanda?

Pour accéder aux détails complets sur ces modifications et garantir une participation active et efficace aux processus des marchés publics, veuillez visiter [www.rppa.gov.rw](http://www.rppa.gov.rw).